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Kulturkvadranten i Dalby Ekonomisk fiirening
Styrelseprotokoll
2010-09-22

Narvarande: Ola Sjodin, Peter Sommerstein, Anders
Horstmark, Bo Hallin

Ekonomi. Utgifterna for renoveringen innebar att var
checkkredft maste bdrja utnyttjas. Samtidigt vantar en intakt
frin kommunen som bidrag fdr flyttning av busskuren.
Dessutom har en del andelsagare fortfarande inte betalat
andelsavgiften for 2011 . Anders och Ola 96r p6 m6ndag
igenom vilka som inte betalat och skickar mailti l l dessa att
snarast betala. Mail skickas ocks6 til l stvrelsemedlemmarna
for information om det aktuella laget

Eventuellt kan utnyttjad checkkredit omvandlas til l l5n med
battre villkor.

Medlemmar. Det finns fortfarande ca 50-60 andelar kvar ti l l
forseljning. Styrelsen uppmanar alla att bland vanner och
bekanta sprida att det fortfarande ger att kdpa andelar. FOr
foreningen ar det viktigt att salja fler andelar, dels allment, dels
for ekonomin.

Renovering.
. Putsningsarbete ikok, toa och "mellanrum" arfardigt.
. Under kommande vecka monterar Bengt elcentral. I och

med det far vi tillbaka el i storre delen av huset. Ola
samordnar.

. Kenneth fortsatter med arbetet fdr varmesystemet. Det
ar viktigt att fa defta klart snart se att allt fungerar ner
vintern kommer. Ola samordnar.

. Tak och tre vaggar ar malade i hdgra rummet. Under
kommande helg melas aven den iarde veggen,
eventuellt ocksa golvet.

. Under kommande helg malas vaggarna i koket, forutom
den mot toan. Denna vegg maste fdrst ferdigsteillas.

. For att forcera fardigstii l landet beslutade styrelsen att
ge Ola i uppdrag att ta in offerter fdr fardigstallande av
vaggar toa/kdk, kakel-och klinkersetning i toa och kOk,
golvlaggning och undertak i "mellanrummet" . Offerterna
skickas ut ti l l styrelsemedlemmarna som underlag for
beslut.

. Nar kdksgolvet ar fardigt monteras k6ksinredningen
under ledning av Fredrik Zander. Ulf Henriksson maste
snarast fardigstella planeringen av kdket.

Olas uppdrag att uppratta en tidplan fdr resterande arbeten
ligger kvar.
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Holken. Fortfarande inget svar fren kommunen angaende
placeringen. Lars-Goran Hansson fran Byaradet trycker pe fdr
att fa fram ett godkannande. Det Ar viktigt att detta kommer
snart om flytten ska kunna genomforas fore vintern.

Kerstin BrattgArd f6r iuppdrag att kontakta Henrik Borg
(stadsantikvarie i Lund) for att undersoka och fe hjelp med
ans0kan for bidrag til l renovering av stenugnen och stenmuren
mot Kungsgerden.

Diskussion uppstod om det var mdjligt att fa bort muren mot
Kungsgerden, for att dppna upp mot parken och ett eventuellt
framtida nyttjande av denna. Det beddmdes som osannolikt,
eftersom muren lar vara skyddad. Finns det mojlighet att
etminstone arrangera en oppning imuren?

Julmarknaden 27l1 1. Det beslutades att halla Stradelangan
6ppen under julmarknaden och i samarbete med
Kulturkvadranten ldeell fdreningen ordna med information med
forsaljning av kaffe/gldgg/pepparkakor/lussekatter. Vi f0reslar
att vi forbereder huset och att den ideella fdreninqen ordnar
aktiviteterna.

Inform ationsspridnrng. Det beslutades att den interna
informationsspridningen delas upp mellan Ola och Bosse. Nar
det galler ekonomiska fragor som andelsavgifter mm skdter
Anders detta.

lrma JOnsson uppvaktades pa 90-arsdagen och hon utsAgs til l
Hedersmedlen.

I samband med detta har lrmas dotter Lena namnt att nastan
allt finns kvar sedan tiden med Sldjdboden och att det finns
mojlighet att ta tillvara pa en del saker derifran.
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